
Datum: 24-05-2022 

Locatie: Videocall vergadering 
Aanwezig: Sanne van Loon, Celine Roodhart, Babette Pijnenburg en Jolijn Hendriks 

1. Algemene stand van zaken:  
- Gratis kinderopvang  
Nog steeds geen concrete plannen vanuit de overheid, het lijkt op de lange baan  te zijn geschoven. Het tekort aan 
opvangplekken werkt ook niet bevorderlijk. De kinderopvangtoeslag 2022 is wel gestegen.  
De opvangtoeslag voor de gastouderopvang zal vanaf 2023 lager worden omdat de GGD inspecties worden 
verhoogd om de kwaliteitsverschillen tussen gastouders te verkleinen. De kosten voor deze GGD inspecties worden 
middels de verlaging van de opvangtoeslag verhaald.  

- Corona 
Blijft nog wel wat spelen, maar niet anders als in andere branches. Er heerst wel wat angst voor wat er in het najaar 
gaat komen. 

 2. Pedagogisch bedrijfsplan  
- Opnemen gezonde kinderopvang en belang van buiten zijn van kinderen, dit is nu niet opgenomen 

in het pedagogisch bedrijfsplan; 
- Huidig Pedagogisch bedrijfsplan mag helemaal vernieuwd worden, wat meer focus wat Take Care 

onderscheidend maakt; 
- Sommige teksten zijn nu nogal vrijblijvend te interpreteren, oudercommissie geeft aan dat dit best 

wel wat concreter mag, kort samengevat: Wat verwacht Take Care van gastouders?; 
- Pedagogische basisdoelen moeten in het pedagogisch bedrijfsplan blijven; 
- Criteria voor het gastouderschap, is dit noodzakelijk in het bedrijfsplan? Onderdeel is geschreven 

door de GGD. 

3. Updates gezonde kinderopvang 
Geen specifieke updates over de gezonde kinderopvang. Maandelijkse een pagina toegewijd aan de 
gezonde kinderopvang, wat varieert van activiteiten tot tips/informatie voor gastouders. 

 3.  Evaluatie betrokkenheid ouders verhogen 
- Voorstel om eerst allemaal het beleidsplan door te nemen om te kijken of we daaruit vragen kunnen 

verwerven. 
  

4. Nieuwe Take Care:  
Geen nieuwe updates. Als het nieuwe systeem klaar is wordt ook de nieuwe website gemaakt.  



  

5. Nieuwe afspraak:   
- Volgende vergadering: dinsdag 5 juli. Eventueel samen met gastoudercommissie, dit zal later blijken. Eind 
juni beslissen of we samenkomen of de vergadering digitaal zal zijn. 

6. Actiepunten voor volgende vergadering:  
- Alle commissieleden gaan het document lezen en toevoegingen doen na elkaar, Sanne begint met de eerste 

toevoegingen. 


